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ZAPISNIK 
S 3.  SJEDNICE VMO BRAŠĆINE-PULAC 

 

3. sjednica VMO Brašćine-Pulac održana 12. srpnja  2023. (srijeda) godine s početkom u 16,00 sati  
 

Sjednici su bili nazočni:  
1. Josip Rupčić, predsjednik VMO 
2. Žarko Mičetić, zamjenik predsjednika VMO 
3. Zlatko Vosilla, član VMO 
4. Valić Franjo,  član VMO  
5. Kristina Rupčić, član VMO  
6. Ivana Prpić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu nazočni: 
Gost sjednice: 
 
 
Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice VMO Brašćine-Pulac 

Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
Sjednicu je otvorio predsjednik VMO i predložio slijedeći  
 

 

                       DNEVNI RED: 

1. 1. Usvajanje programa rada Vijeća MO za 2024. godinu i Financijskog plana za 2024. godinu 
2. Stanje na terenu o izvršenim radovima te dopis Rijeka plusa  
3. Dogovor oko organizacije programa Parkić party 
4. Razno 

 
 

 
 
Ad.1 
Predsjednik Vijeća MO gdin. Josip Rupčić je upoznao vijećnike s prijedlogom Programa rada VMO 
za 2024. godinu i Financijskim planom i to: 
Memorijalni turnir Zvonimir Škerl koji bi se trebao održati u siječnju 
Parkić party bi se održao početkom rujna 
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Dani Svetog Luke bi se održao 18.10. 
Doček Svetog Nikole početkom prosinca 
 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog Programa rada Vijeća MO i Financijski plan 
za 2024. godinu 
 
 

Ad.2 

Predsjednik je upoznao vijećnike s problematikom na terenu te izrazio negodovanje i nezadovoljstvo s 
izvođenjem radova po prioritetima za ovu godinu. 
Također predlaže da se  zatraži odgovor Odjela za komunalni sustav vezano za izgradnjom spomen parka. 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća informaciju 
 
 
Ad.3 
Predsjednik upoznaje vijećnike s programom Parkić party koji bi se trebao održati u rujnu. Prijedlog je da 
se angažira dječji bend za djecu uz razni program. Također i ove godine će se osigurati majice za djecu i 
za sve odrasle  koji sudjeluju u organizaciji.  Također i dalje će biti organiziran roštilj. 
Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog 
 
Ad.4 

- Tajnica je pročitala odgovor nadležnih koji su se očitovali po upitima Vijeća i građana iz prošle 
sjednice 

- Predsjednik je upoznao vijećnike s dopisom Rije plusa o svim elaboratima iz Plana prioriteta za 
2023. godine koji su izrađeni te nas obavijestili o realizaciji istih. Vijeće prihvaća prijedloge 
izrađenih elaborata uz napomenu da se pod točkom 4.24 pod postavom svjetlećih prometnih 
znakova s treptačima za oba smjera prometovanja u Ulici Kozala od kućnog broja 72 do raskršća s 
Mihaćevom dragom – DJELOMIČNA REALIZACIJA – uz obrazloženje zbog velike cijene svjetlećih 
znakova predlaže realizacija dijela radova, odnosno samo jednu poziciju za smjer prometovanja 
sjever-jug (iz Drenove prema gradu) ne prihvaća djelomična realizacija nego se traži potpuna 
realizacija. 

- Također predsjednik predlaže da se Odjelu za urbanizam uputi dopis vezano za UP Brašćine-Pulac 
u kojoj je fazi budući da je MO osigurao dio sredstava iz Prioriteta. 

Zaključak: Vijeće jednoglasno prihvaća prijedlog 
 
Sjednica je završila  u  19,00 sati. 
 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
                Zapisnik sastavila 
                     tajnica  MO: 

Predsjednik VMO Brašćine-Pulac 

                      Ivana Prpić                 Josip Rupčić 
  

 

 


